
Geachte mevrouw, mijne heren, 
 
Hieronder treft u voor de goede orde de tekst aan die ik hedenmiddag heb ingesproken. 
Zoals u zult zien, hebben wij als wijkraad gemeend de nadruk te leggen op overleg, om in een constructieve 
sfeer over de problematiek te kunnen spreken. 
Natuurlijk hebben ook onze bewoners grote bezwaren van allerlei aard, maar in een goed gesprek is er 
wellicht een mogelijkheid om tot een oplossing te komen. 
 
We verwijzen naar het dossier over digitaal parkeren dat in samenwerking met de oud wethouder tot een 
goed einde is gebracht. Wij hebben hem verdedigd en meedenkend zijn we tot de oplossing gekomen die 
nu gangbaar is. 
Wij dachten dat die cultuur van samenwerking zou beklijven na het vertrek van wethouder van Doorn, 
maar we bemerken tot onze teleurstelling dat we de vruchtbare relatie opnieuw moeten opbouwen. 
 
Wij hopen dat onze oproep tot samenwerking of participatie gehoor vindt. 
 
Met vriendelijke groet,  
H.R.Terwindt 
 
Inspraak parkeerbeleid. 16 april 2015. Ca 17.45 uur. 
Voorzitter, dames en heren, 
 
Mijn naam is Hein Terwindt,  
ik sta hier namens de Wijkraad Burgwal en haar bewoners. 
Maar ik vertolk ook de mening van veel andere wijkraden. 
De berichten over het fiscaal parkeren hebben, mogelijk, meer onrust veroorzaakt dan het digitaal 
parkeren, een paar jaar geleden. 
Door initiatieven van de wijkraden is het digitaal parkeren toen toch nog in alle rust ingevoerd. 
Nu loopt de spanning in de wijken weer hoog op. 
Dit heeft alles te maken met onzorgvuldig en onvoldoende communiceren. 
Als u vooraf in overleg was gegaan met de wijkraden was dat niet nodig geweest. 
Deze week hoorden we, tijdens een vergaderingen in de Zijlpoort, dat de gemeente er van uitgaat dat de 
fiscalisering geen nadelige invloed heeft op de parkeermogelijkheid voor de bewoners. 
U gaat daar van uit, maar welke zekerheid biedt u ons ? 
Het gelag, als u ongelijk heeft, wordt immers door de bewoners betaald. 
Wij kunnen als wijkraden, in dit stadium en zonder enige zekerheid, de bewoners niet geruststellen en 
zeker niet tot rust brengen. 
De Burgwal heeft zich jaren lang verzet tegen aansluiting bij het Centrum, vanwege het parkeerregime dat 
daar geldt. 
De harde toezegging van de gemeente, en de toenmalige wethouder, dat "wij" ons parkeersysteem zullen 
behouden heeft de doorslag gegeven. 
U lijkt daar nu op terug te komen.  
En het wekt de indruk dat de overheid niet betrouwbaar is. 
 
Het motto van deze coalitie, bestaande uit D66, CDA, PVdA en GroenLinks is:  
"Samen doen" ! 
 
Ik weet, en u kunt dat ook weten, dat de Wijkraden in het Centrum uit prima mensen bestaan, die graag 
meepraten en meedenken met het gemeentebestuur. 
Voorzitter, dames en heren,  
Laten we het dan ook samen doen ! 
 
We zouden bv kunnen praten over venstertijden. 
Uitgangspunt moet zijn:  Bewoners dienen te gaan vóór bezoekers. 
 
Als deze coalitie van CDA, D66, PVdA en Groenlinks het oprecht meent dat zij de belangen van de bewoners 
op het oog heeft, laten we dan snel bij elkaar komen. 
Dank u wel. 


